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Rada Gminy Piaski 

Komisja Rewizyjna 

Protokół 2/2024 

 

2 Komisja Rewizyjna  w dniu 30 października 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Gminy Piaski 

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz.  tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Szymon Pawlak 

4. Justyna Sarbinowska 

5. Daria Wojciechowska 

Zaproszeni goście: 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Edyta Biernacka 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Piaskach Sp. z o.o. – Paweł Wujek 

Obecni na posiedzeniu: 

Wójt – Dariusz Naskręt  

Skarbnik – Bogumiła Sosnowska  

Tematy posiedzenia:  

1. Informacja na temat przyłączenia nieruchomości do kanalizacji sanitarnej na terenie miejscowości 

Piaski ze szczegółowym wskazaniem ilości nieruchomości nie przyłączonych. 

2. Analiza dotacji oraz wydatków oświatowych w 2024r. 

3. Sprawy bieżące. 

 

2. Analiza dotacji oraz wydatków oświatowych w 2024r. 

W pierwszej kolejności omówiono sprawy dotyczące dotacji oraz wydatków oświatowych w 2024r.  

Szczegółową  analizę przedstawiła Kierownik CUW Edyta Biernacka.  

Komisja Rewizyjna pytała o dotacje dla zadania podróży w klasą, funduszu Ukraina.  

Odpowiedzi udzieliła Kierownik CUW. 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag.   
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Wójt poinformował, że został złożony wniosek na kompleksową termomodernizację 

budynku szkoły w Bodzewie, przeprowadzany jest również audyt energetyczny 

budynku szkoły w Szelejewie, prawdopodobnie będzie można złożyć wniosek na 

termomodernizację w tym roku.   

Analiza dotacji oraz wydatków oświatowych w 2024r. przedstawione w formie tabelarycznej stanowi 

załącznik do  protokołu. 

1. Informacja na temat przyłączenia nieruchomości do kanalizacji sanitarnej na terenie 

miejscowości Piaski ze szczegółowym wskazaniem ilości nieruchomości nie przyłączonych. 

Informację na temat przyłączenia nieruchomości do kanalizacji sanitarnej na terenie miejscowości Piaski 

ze szczegółowym wskazaniem ilości nieruchomości nie przyłączonych złożył Prezes ZUK w Piaskach Sp. 

z o.o., który szczegółowo odpowiadał na pytania Komisji.  

Dodatkowo na prośbę komisji Pan Paweł Wujek poinformował także o ilości nieruchomości, które złożyły 

wnioski o przyłączenie do nowo pobudowanej kanalizacji sanitarnej w Strzelcach Wielkich. 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag.  

Informacje przedstawione w formie tabelarycznej stanowi załącznik do  protokołu. 

Posiedzenie komisji zostało zakończone, protokół podpisano  

 

 

 

Podpisy Komisji: 

1. Przewodnicząca Komisji Justyna Sarbinowska ……………………………. 

2. Zastępca Przewodniczącego Grażyna Andrzejewska ……………………… 

3. Członek Anna Dąbrowska …………… ………….. 

4. Członek Szymon Pawlak …………………………. 

5. Członek Daria Wojciechowska ……………………. 

 

 

 

 

 


